
 

SSIF – Kajak Bestyrelsesmøde 

 

Dato: 21-03-22  
Afholdt hos:  Kristina 
Tilstede:  Marius, Per, Kirsten og Kristina 
Referent:  Kristina 
 

Dagsorden Godkendt med tilføjelser under evt.  

Orientering siden sidst 

 

a) Status for ansøgning 
til Trygfonden 

b) Ansøgning af 
foreningspuljer 

c) Økonomimøde med 
Marius, Per og Eva 
Morsbøl d. 31-01-22 

d) Køb af ny kajak 

 

e) Ølsalg 

 

 

Vi ved pt. ikke hvornår vi får status, vi har en formodning 
om at det bliver ultimo april. 

På opfordring af Eva Morsbøll har Kirsten søgt midler til 
instruktørkursus, børneudstyr og sikkerhedsudstyr.  

Regnskabsmødet viste at der er budgetteret med 10.000 kr. 
til køb af udstyr. Derfor er der investeret i en ny klubkajak 
til ca. 6000 kr.  

Finn har på klubbens vegne købt en ny (brugt) klubkajak, 
som pt. har Pers plads i den store container.  

Birgit Henriksen, Ketty Schmidt og Finn Søndergaard har 
meldt sig til at stå for salg af øl og vand. Der betales via 
mobilepay. Det er IKKE klubbens mobilepaynummer der 
skal benyttes; der er et opslag i den store container herom.  

Evaluering af foredraget 
”Danmark rundt i havkajak” 

Vi ved endnu ikke om det økonomisk løb rundt, det 
finder vi ud af ved at kontakte Eva.  

Der er måske kommet et nyt medlem ud af 
arrangementet. Stemningen var god og foredraget var 
rigtigt godt.  

Maden var god, men blev lidt dyrere end forventet.  

Der var flere, som gav udtryk for at de synes det var 
bøvlet at melde sig til via conventus og mobilepay. Men 
det er den nye måde vi skal gøre det på, for at få styr på 
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regnskabet og vi må hjælpe hinanden så godt vi kan.  

 

Introkursus Introkurset er fyldt pr. dags dato.  

Der er dog nogle af de nye intromedlemmer, der har 
meldt sig på kurset, men ikke betalt kontingent. De har 
fået en reminder på sms.  

Vi ser, at det ikke er muligt at komme på venteliste, 
selvom vi har aftalt dette med Eva Morsbøl.  

Update: Kirsten kontakter hende under 
bestyrelsesmødet og det er ordnet inden mødets 
udgang.    

Sikkerhedsudvalg 

 

Michael Greve har meldt ud at han er nødt til at trække sig 
fra sikkerhedsudvalget. 

Ketty Pedersen er i stedet kommet med, sammen med 
Birgit Henriksen og Elisabeth Søsted.  

De er i gang og vi ser frem til deres udspil i forhold til 
forslag fra årsmødet.   

Standerhejsning Standerhejsning er søndag d. 27-03-22 kl. 10.00 

Bestyrelsen møder op kl. 9.30 

Kirsten køber rundstykker og tilbehør. 
Bestyrelsen tager hver 2 kander kaffe med. 
Marius holder formandstale og vi ser frem til et hyggeligt 
arrangement.  

Status for 
bestyrelsesarbejde 

Der har været rigtigt meget at se til og der er stadig mange 
nye ting at lære for os. Vi forventer at det hektiske tempo 
sænker sig noget efter standerhejsning.  

Vi konstaterer at det er en god beslutning at have tilmelding 
til henholdsvis introkursus og medlemskab på to forskellige 
datoer. Det bevirkede at conventus ikke brød sammen som 
det plejer og spredte de mange henvendelser ud over 
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periode. Kirsten har dog haft meget at se til med kontakt fra 
både nye og eksisterende medlemmer.  

Evt. 

a) standerhejsning 

 

b) låse 

 

 

c) dagsture/betaling 

 

 

d) kalender  

 

e) Surfline 

 

 

 

 

f) logbøger 

 
Marius sender en påmindelse ud på sms om 
standerhejsning og betaling af kontingent. 

 

Ang. låse på den store container. Der er ytret forskellige 
holdninger til de 2 eksisterende låse. Vi prøver i en periode 
at fjerne den lille lås, så der kun er én lås at forholde sig til.  

 

Vi beslutter at der på dagsture er en fast pris, som betales 
sammen med tilmelding via conventus. De, der ligger bil til 
får stadig betaling for kørsel, dog via mobilepay.  

 

Vi sørger for at rette kalender og link på hjemmesiden til, så 
alt er opdateret.  

 

Kirsten har besøgt Surfline i Egå. Trine (som arbejder der) 
giver os gerne rabat, når vi kommer i butikken. Hun 
arbejder der pt. i ulige uger, dog ikke i weekenden.  

Surfline har tilkendegivet at de gerne vil lave et 
arrangement hos os senere på sæsonen. De medbringer et 
udvalg at udstyr og grej, som vi kan få lov til at prøve og 
købe med rabat.  

Per har lavet nye sedler til logbøgerne. 

Til næste møde Præcisér sammen med sikkerhedsudvalget hvorledes sæson 
for vinterroning defineres.  

Næste møde afholdes Mandag d. 16-05-22 kl. 19.00 hos Marius 

 
 


